
Referart fra ekstra ordinær generalforsamling i       

”Grundejerforeningen Mejrup Syd” 
 

Onsdag den 20. marts 2013 kl. 19.30 i Mejrup Hallen - Klubhuset. 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent, jfr. § 11. 

2. Beretning om grundejerforeningens virksomhed siden sidste 

generalforsamling. 

3. Forelæggelse og godkendelse af det reviderede regnskab. 

4. Behandling af rettidige indkomne forslag, jfr. § 8. 

 Vedr.  skatebord-rampe - se vedhæftede dokument. 

5. Fastsættelse af hvor stort et beløb, der skal hensættes til vedligeholdelse af 

veje, pladser og fællesarealer jfr. § 4, stk. 4. 

6. Fremlæggelse og godkendelse af budget for indeværende regnskabsår, 

herunder fastsættelse af kontingent. 

7. Valg til bestyrelse og suppleanter, jfr. § 13 

På valg er Henrik Raahede (modtager genvalg) 

8. Valg af to revisor og suppleanter, jfr. § 14 

9. Eventuelt. 
 

 

Referat: 

 

1. Som dirigent blev Jens Chr. Søgaard valgt. 

2. Formandens beretning:  

2012 har været et godt år for grundejerforeningen Mejrup syd. Kaj Bech holder fortsat vores område rigtig 

godt, samt sørger for at vi nok har det bedst ryddede veje i Mejrup om vinteren. 

Sidste forår havde vi i bestyrelsen en debat om hvad vi skulle gøre ved beplantningen i området mellem 

Flintøksen og HC Andersen kvarteret, vi blev enig om at lade det være op til de enkelte naboer til området 

om de vil beskære/ udtynde i fyrtræerne. Hvis bare de rydder ordentlig op efter sig. Det har resulteret i at 

den nederste del er ordnet, hvad skal vi gøre med resten?. 



Vi kan også glæde os over at vi har afsluttet, den langvarige diskussion med Holstebro Kommune omkring 

vores problemer med det første stykke asfalt vej på Flintøksen. Vi godkendte enstemmig aftalen med 

Holstebro Kommune omkring løsning samt betaling af denne.  Nu kan vi kun vente til sommerferien, hvor 

asfalt maskinerne skal i gang. Holstebro kommune aftaler det endelig på plads omkring 1. Maj. 

I efteråret blev der også lukket vand i de nye regnvands bassiner, der er placeret syn for Ravperlen.  Det har 

været et forløb, hvor vi sammen med de berørte naboer, har haft en rigtig god og konstruktiv dialog med 

Vestforsyning, Cowi og Holstebro Kommune. Alle vore ønsker og krav til området er blevet indfriet. Det 

bliver rigtig flot, når der engang til foråret bliver sået græs. Vi kan også glæde os over at der bliver lavet en 

bro over Storeå’en i år. Til næste år vil der også blive tyndet ud i træerne mellem vandbassinerne og 

Storeå’en. Vi skal virkelig glæde os over at der bliver investeret i stier mm i vort område, så husk at bruge 

dem. 

I har desværre nogle udkørsler i vores område, som er svære at få overblik over som bilist, hvis man 

kommer med for stor hastighed. Vi lavede at forsøg i samarbejde med Holstebro Kommune omkring 

udkørslen fra flintøksen til storåvej. Kommunen har lovet os at de vil lave noget lignende ved udkørslen fra 

Kværnen til storåvej. Samt fra cykelstien og over mod det første vej på Ravperlen. Men selv om der bliver 

prøvet forskellige løsninger, for at gøre både cyklister og bilister mere opmærksomme, KØR FORSIGTIG, OG 

PAS GODT PÅ BØRNENE I TRAFIKKEN. 

Rafn og Søn er ikke kommet længer med vores sag end sidste år. De afventer fortsat svar fra skat, inden de 

kan komme videre. Modtager man ikke en nyhedsbrev fra dem, skal man henvende sig direkte til dem, for 

at få opdateret sin mail adresse. 

Vi har til denne generalforsamling modtaget et forslag, som vi sener skal behandle. Jeg kan kun opfordre jer 

til at hvis i har nogle ønsker til vores område, så kom frem med dem. For vi kan altså kun i fællesskab gøre 

vores område endnu bedre at bo i. 

Sluttelig vil jeg takke den øvrige bestyrelse, for et godt arbejde gennem det sidste år. Med stædighed, tro 

og vores sunde fornuft er vi kommet rigtig langt, det sidste år.      

 

3. Regnskabet blev fremlagt uden spørgsmål og godkendt enstemmigt 

4. Der var en rigtig god og konstruktiv debat omkring forslaget. Forslaget blev nedstemt med 

stort flertal. Bestyrelsen blev opfordret til at bringe forslaget videre til Mejrup 

borgerforening, da alle de fremmødte mente at det var et rigtig godt forslag, men banen 

burde ikke placeres i et bolig kvarter, men derimod i et område hvor der er plads til det. 

5. Det blev besluttet at godkende det indstillede beløb  fra budgettet. 

6. Budgettet blev enstemmigt godkendt af alle, således at kontingentet kan fortsætte endnu 

et år. 

7. Til bestyrelsen blev valgt, Thomas Thomsen og Lone Wiggers. 

 Michael Rasmussen blev 1. suppleant og Jørgen Toftgaard 2. suppleant. 

8. Til revisor var der genvalg til Hans Ole Vangsgaard og Jesper Bilgrav. Henrik Raahede blev 

valgt som suppleant. 



 

Referant: Ole Elkjær  

 


